
Referatet – bestyrelsesmøde 6-11. juni 
 

Deltagere på bestyrelsesmødet den 6. juni: Jesper (45) Jesper (46) Alice (39) Janne (52) Mathilde (99) Morten (20) 
Lisbeth (17) og Thomas (40). Mødet starter ca. 20:30.  
 
1. Indlæg fra medlem  

Reglerne opsummeres for havesalg: Handel/økonomi ordnes mellem køber og sælger. Bestyrelsen overdrager 
lejekontrakt af grund til køber. De nuværende haver til salg kommer ud på hjemmesiden igen asap. Hvis prisen 
er ændret, sættes den på intern og ekstern venteliste igen.   

 
2. Indlæg fra medlem:  

Økonomisk afregning i forbindelse med et havesalg aftales mellem sælger og køber, men bestyrelsen opfordrer 
altid til dialog ved uoverensstemmelse og hjælper gerne i dialogen. Bestyrelsen opfordrer generelt til en skriftlig 
aftale mellem parterne.   

 
3. Kort opfølgning på den ekstraordinære generalforsamling (se referat fra generalforsamling).   

 
4. Referat fra kommunen 

Kommunen har sendt deres referat fra Søvangs møde med kommunen. Bestyrelsen bliver enige om, at referatet 
sendes ud med det samme og understreger, at det er et arbejde, der er i proces.  Referatet er allerede blevet delt 
med bestyrelsen og mødedeltagerne - Senere på ugen sendes kommentarer til referatet ud til medlemskredsen 
- Referat og kommentarer sendes også til juridisk vurdering hos Ditte.    

 

5. Havesalg – Brian ES har købt Have 31 og vi byder ham velkommen. Vi byder også velkommen til det nye medlem 
hos Natalie og Tue ����  

 
Mødes den 6. juni hæves klokken 22.00 efter den ekstraordinære generalforsamling. Mødet fortsætter tirsdag kl. 
18.30 den 11. juni 2024.  

 
6. Gennemgang af ansvarsliste: HF Søvangs ansvarsliste er vedhæftet bestyrelsesreferatet. Bemærk, vi mangler 
folk til julefrokost (14. december) og til sommerfest (17. august). Bemærk også, at bestyrelsen har konstitueret sig.  

 
7. Vejstatus for trafiksikring (vejgruppen er indbudt)  

Søvangs trafiksikring har mødt anmærkning fra Æblehaven og Aarhus Kommune ønsker nu trafiksikring fjernet 
inden 1. juni.  

Bestyrelsen og vejrgruppen bliver enige om, at der på den korte bane rettes henvendelse til kommunen ift, at biler 
kører for stærkt på vejen efter skilte og chikane er fjernet. Christina (84) skriver til Aarhus Kommune Mobilitet ift. 
midlertidig løsning med mobile bump. Jesper (45) skriver til Aarhus Kommune ang. fortsat midlertidig skiltning 
ved indgang til HF Søvang 



Vejrgruppen arbejder videre med, hvad der teknisk kan lade sig gøre i forhold til trafiksikring. Det er et fælles ønske 
i bestyrelse og vejgruppe om, at vi sikrer højst 20 km/t på vejen. Vejgruppen arbejder i første omgang videre med 
etablering af tre/fire bump og evaluerer undervejs om der er brug for mere trafiksikring.  

NB. Christina (84) har talt med Aarhus Kommune Teknik og Miljø den 31. maj angående Æblehavens tilladelser 
og korrekt henvendelse ved gener: Oplever HF Søvang støj eller afholdte arrangementer, så kan man henvende 
sig til afdelingen for "virksomheder" i Aarhus Kommune. De tager imod evt. klager og handler på det. Der er ikke 
givet tilladelse til Æblehaven til arrangementer - hverken inde eller ude. 

Oplever vi i HF Søvang parkering eller trafikgener i forbindelse med Æblehaven (F.eks. en bil, der spærrede hele 
Tjørnevej for kørsel), anbefaler Aarhus Kommune Teknik og Miljø, at der hver gang rettes henvendelse til politiet, 
fordi det vil fungere præventivt. Det samme gælder uhensigtsmæssig høj fart. 

 

8. Procedurer for bestyrelsesmøder/bestyrelsesmøder resten af året (Se vedhæftede)  

9. Byggesager: 

- Jesper (46) overtager ansvaret for byggesager. Dermed skal henvendelser om byggesager nu ske til Jesper på tlf. 
2464 5675. 

 

10. Havesalg status  

Mathilde (99) holder orlov som salgsansvarlig fra den 1. juli og til september. Mads (98) har tilbudt sin hjælp på 
generalforsamlingen (se også referat fra GF). På bestyrelsesmødet tilbyder Jesper (46) også sin hjælp. Jesper (46) 
overtager som midlertidig salgsansvarlig.  

NB: Have 49 er til salg på intern og Have 101 er til salg på ekstern.  

 
11. Opsamling på Fællesdag  

Alice (39) samler op på Fællesdagen: Fremmøde: 35. Vi blev bekræftet i, at fællesskabet kan flyttes til det endnu 
bedre. Der er behov for tryghed og at vi lytter mere til hinanden. Vi må væk fra interne magtkampe og blive bedre 
til håndtere vores debatter. Bestyrelsen har taget initiativ til fællesskabsgruppen, der arbejder videre med energien 
fra Fællesdag. Alice (39) sender plancher med opsummering fra dagen + opsamling fra Benny til medlemskredsen 
- Fællesgruppens medlemmer kan ses i vedhæftede ansvarsliste.   

 

Deltagere på bestyrelsesmødet d. 11. juni:  Janne (52), Thomas (40), Alice (39), Jesper (45) og Jesper (46), Claus (4). 
Anden del af mødet blev hævet ca. 22.30.  

 

 

 
 

 
 

 



 

 


